
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DEL DISTRICTE MARÍTIM DEL GRAU
CELEBRADA  EL VINT-I-HUIT DE GENER DE DOS MIL TRETZE.

En la sala de sessions de la Tinència d’Alcaldia del Grau de Castelló, sent les dènou trenta, de
la vesprada del dia vint-i-huit de gener de dos mil tretze, i sota la presidència de la senyora
MARTA GALLÉN PERIS, es reunixen els/les senyors/es:  

SRA. MARTA GALLÉN PERIS PRESIDENTA CONSELL
SR. GONZALO ROMERO CASAÑA VICEPRESIDENT

SRA. ALICIA BRANCAL MAS REGIDOR BNV
SR. JOAN MORALES IBÁÑEZ VEÍ PSOE

SRA. ROSA MARÍA PEÑA INSA RPT. PP
SRA. Mª. ELISA GONZÁLEZ SANCHO VEÍ  ALCALDIA
SRA. Mª LUISA SALVADOR ALBIOL VEÍ  ALCALDIA
SR. AMADEO CARCELLER JULIÁN UNIÓ MUSICAL GRAU

SR. PASCUAL MARTÍ FORNER AC MAR I VENT
SR. ANTONIO PALOMARES UTRERA AV LA MARJALERIA

SR. CLEMENTE MIRÓ PONS AV PINAR
SR. JORGE BEGUES LIROLA AV PLANA ANTRILLES

SR. MANUEL FERRARA PORTOLÉS AV CAMI FONDO
SR. VICENTE AYZA DEL SEÑOR AV PAL BLANC
SR. ANTONIO CANDELA LOPEZ AV LA COLOMA-CAMI FONDO
SRA. DOLORES TORRES RUIZ AV EL FAR

SRA. Mª CARMEN SANTAMARÍA BLASCO REPRESENTANT PSOE
SR. CARLOS MÉNDEZ TOSCA REPRESENTANT PP

SR. JOSÉ VTE GARCÍA RAMBLA AV GOLF AZAHAR

a  fi  de  constituir  el  Consell  del  Districte  Marítim  del  Grau,  actuant  com a  secretari,  el
funcionari Juan Jose Pallarés García, per delegació expressa del secretari.

La Sra.  Gallén va fer  constar  en acta la  felicitació  al  Sr.  Candela pel  seu prompte
restabliment.

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR SI ESCAU

Declarada oberta la sessió per la  presidenta,  es dóna lectura a l’acta de la sessió
anterior. 

El  Sr. Candela va sol·licitar que en la redacció de l’acta figure al costat del nom de
l’interlocutor,  l’entitat a què representa.

La Sra. Brancal va sol·licitar que l’acta es redacte també en valencià.

Ambdues propostes es van aprovar per unanimitat

No presentant-se cap objecció més, els senyors assistents declaren l’acta aprovada.

2.- NOMINACIÓ ENTRADORS

Es  dóna  compte  als  membres  assistents  dels  noms  sol·licitats  pels  veïns  per  als
entradors de la zona de la “Marjaleria” que no tenen cartells indicatius, concretament:



a) Entrador “L’Horteta”, al carrer transversal al camí La Mota amb accés per
aquest mateix camí, i sense eixida.
b) Entrador “La Yedra”, al carrer transversal a l’av. del Port amb accés per
aquesta avinguda.
c) Entrador  “Mel i Xispa”, al carrer transversal al camí Primera Travessera,
amb accés per aquest mateix camí.

S’aproven per unanimitat.

El Sr. Ferrara va presentar una fotocòpia d’una sol·licitud de nominació d’un entrador
com a entrador “Panisares”, demanant la seua aprovació quan estiga informat per la Policia
Local.

3.- ELECCIÓ REPRESENTANTS FÒRUMS SONTENIBILIDAD I  QUALITAT
VIDA.

La  Sra. Gallén va fer una exposició del que són els fòrums i els motius de la seua
creació, explicant, a més, que  la seua proposició havia sigut que hi haguera representants
veïnals del Districte Marítim.

Presentant-se els senyors Antonio Palomares, Jorge Begues i Manuel Ferrara per a
ambdós Fòrums i podent ser només dos els triats, es realitza una votació per a triar la persona
que serà al representant del  Districte Marítim en aquests fòrums.

Una vegada realitzada la votació, els resultats van ser els següents: 

Fòrum Sostenibilitat: Jorge Begues …………………12 vots.
Antonio Palomares …………...9 vots
Manuel Ferrara ………………..5 vots

Fòrum Qualitat Vida:   Jorge Begues  ………………12  vots
Antonio Palomares …………..8 vots
Manuel Ferrara ………………..6 vots

Per la qual cosa van eixir  triats D. Jorge Begues i D. Antonio Palomares, els quals
van aprofitar l’ocasió per a agrair als presents la confiança que havien dipositat en ells.

4.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Candela va dir que quan fa vent els contenidors buits  cauen a la séquia, i va
sol·licitar que es col·loquen ancoratges.

La  Sra. Gallén va dir que els tècnics estaven estudiant diverses solucions a aquest
problema.

La  Sra. Torres va dir que hi havia un descontent general en els veïns del Grau pel
comportament dels agents de la Policia Local.

La Sra. Gallén va dir que a ella no li constava aquest descontentament veïnal.

La  Sra. Torres va comentar el seu cas en particular i  va afirmar que creia que, en
alguns casos concrets, la Policia Local no havia procedit com corresponia.



La  Sra.  Gallén va  contestar  dient  que en la  majoria  dels  casos sempre hi  ha dos
versions distintes.

La Sra. Torres va continuar dient que El Pinar està ple d’excrements de gossos i que a
causa de la poca atenció de la Policia Local la gent està sol·licitant la presència de la Policia
Nacional, a més va comentar que no hi ha recollida de fems en la zona del carrer Triana i en
l’interior del Pinar.

Va  contestar  el  Sr.  Romero dient  que  es  posaria  en  contacte  amb  l’empresa
adjudicatària del servei per a solucionar aquests problemes.

El  Sr.  Miró va  dir  que en la  seua AV i  entre  els  veïns de la  seua zona no hi  ha
descontentament  amb  la  Policia  Local,  i  sobre  els  excrements  va  comentar  que  s’havien
realitzat campanyes i que és molt difícil eradicar el problema. També va comentar que pel que
el sap, la recollida de fems en la zona és diària.

La Sra. Torres va comentar que en una ocasió en què l'habitació de la neteja del CEIP
El Pinar s’havia quedat oberta, es va cridar a la Policia Local perquè feren quelcom respecte
d’això, ja que havien productes tòxics perillosos si queien en mans dels xiquets. Que la Policia
Local no es va presentar, per la qual cosa els veïns van haver d’emportar-se els productes a
casa, ja que era cap de setmana i no hi havia ningú en el centre escolar.

La Sra. Gallén va dir que no tenia coneixement d'aquest succés, i que li estranyava, ja
que hi ha una comunicació fluida amb el col·legi.

El  Sr. Martí va parlar sobre els problemes que hi ha amb els joves ¿? I que és un
problema de comportament veïnal el que hi haja excrements en els carrers i  fem fora dels
contenidors. 

També va  preguntar  si  s’havia  realitzat  alguna  gestió  per  a  sol·licitar  la  cessió  de
l’edifici de l’antiga Comandància de Marina.

La Sra. Gallén va dir que s’havien iniciat les gestions oportunes però que de moment
no havien rebut contestació.

El Sr. Begues va dir que a l’entrador “La Marina” hi havia una vivenda en situació de
ruïna.

Va contestar  la  Sra.  Gallén que els  tècnics  havien  iniciat  l’expedient  corresponent
perquè se sanejara tot allò que constituïra un perill.

El  Sr.  Ayza va dir  que dies després de la celebració de la Marató Popular encara
estava l’avinguda del Mar plena de botelles d’aigua buides.

La  Sra. Gallén va dir que era sabedora del problema i que en el seu moment ja va
realitzar les oportunes queixes en el departament corresponent.

El Sr. Morales va informar que en el Parc de la Panderola, en la zona limítrof amb la
pista de futbet, que eren una zona de recreació infantil, estava plena d’excrements.

La Sra. Gallén va dir que aquest problema era conegut i comentat en cada Consell i en
cada Junta de Districte que se celebrava, que era difícil d’eradicar ja que era causat per un mal
comportament veïnal, però que no obstant això, ho comunicaria a l’empresa de neteja.

La Sra. Brancal va sol·licitar mes implicació per part de l’Ajuntament en la celebració
de la festivitat de Sant Antoni.



La Sra Gallén va dir que aquest tema ja s’havia comentat altres vegades. Que hi havia
una associació que organitzava la celebració de Sant Antoni en el Grau, i que en el tema de la
foguera en concret, era la mateixa Associació la que no volia que aquesta fóra monumental,
sinó alguna cosa representativa i simbòlica.

El Sr. Carceller, respecte al comportament dels agents de la Policia Local, va comentar
que com a funcionari que és, sap que hi ha un procediment perquè qualsevol persona que tinga
alguna queixa del funcionament d’un servei públic o del comportament d’un treballador públic,
puga exigir  responsabilitats, per la qual cosa els veïns descontents haurien de realitzar les
oportunes reclamacions.

Va aprofitar per a comunicar als presents que havia deixat el seu càrrec al capdavant
de la Unió Musical del Grau i que, per tant, renunciava també al seu càrrec en el Consell.

La Sra. Gallén li va agrair la col·laboració prestada fins al moment, tant en el Consell
com en la Junta de Districte, i  li  va comunicar que el seu càrrec podia ser ocupat pel nou
director de la Unió Musical.

La Sra. Torres va dir que no creia que haguera d'anar acompanyat d’advocat per a anar
a parlar amb la Policia Local.

El Sr. Carceller va contestar que per a interposar un recurs no feia falta la presència
d’un advocat, que podia interposar-lo qualsevol veí.

La Sra. Gallén va dir que qualsevol ciutadà pot presentar queixes, i que fins i tot ella,
com a tinent d’Alcalde pot fer-ho si es considera perjudicada, ja que el seu càrrec no li atorga
privilegis especials.

I no havent-hi més assumptes per tractar, es va alçar la sessió, sent les vint-i-una trenta
hores del dia de la data, de la qual es va estendre la present acta que firma amb mi el secretari.


